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KONEC ŠKOLNÍHO ROKU

Deset měsíců uteklo jako voda
a už je tu konec školního roku
a spolu s ním poslední vydání
školního časopisu.
 
V letošním školním roce jsme
zvládli udělat rozhovory
s několika učiteli a Edou Öner,
která je úspěšnou sportovkyní
naší školy. V tomto čísle si

můžete přečíst rozhovor
s prvostupňovou paní učitelkou
Petrou Pousteckou, které otázky
pokládaly děti z celé třídy IV.A.
 
Dále se dočtete, jaký byl pražský
maraton z pohledu
dobrovolníků. Bára Kurzová
nám poskytla knižní tip a žáci
šestých a sedmých ročníků
zhodnotily své kurzy mimo
školu.
 
Doufáme, že vám naše články
zpříjemní poslední dny
před prázdninami.
 
Děkujeme všem našim
redaktorům a přejeme krásné
prázdniny!

Sportovní kurz

Dne 15. května se všechny
sportovní třídy účastnily
sportovního kurzu
ve Zbraslavicích.
 
Třídy VI.C a IX.B měly program
často společný. Hlavní téma byl
orientační běh, VII.C měla kurz
cyklistiky, VIII.B měli kurz
na vodě.
 
Žáci VI.C odběhli spoustu
orientačních běhů, a na konci se
zúčastnili i velkého závodu.
 
My jako žáci třídy VII.C jsme
každý den na kolech navštívili
různá místa. Např. rozhlednu
Bohdanku a spoustu dalších
míst. Celkově jsme ujeli 116 km.
 
 

 
VIII.B měla celotýdenní
program na vodě, ale počasí jim
moc nepřálo.
 
Tématem celého kurzu byly
antické hry. Každý den se týmy
setkaly a konaly se soutěže
a hry. Vítězný tým byl Poseidon
v čele s kapitánem Vojtou
Fořtem.
Nejoblíbenější hrou se stal
Branball.
 
Kurz byl velice zábavný už se
těšíme na příští rok.
 
Děkujeme všem učitelům
za skvělou organizaci.
 
Terka Dušková, Monča Malá,
VII.C

Pražský maraton
7. května se v Praze uskutečnil
27. ročník pražského maratonu.
Trasa pražského maratonu byla
dlouhá 42,195 km. Zúčastnilo se
10 600 běžců a s nejrychlejším
časem 2:05:39 doběhl keňan E.
Kiptanui, nejrychlejší žena pak
doběhla s časem 2:19:46.
 
Několik žáků naší školy se
účastnili maratonu jako
dobrovolníci. Náplní práce
dobrovolníků bylo hlídání trasy,
podpora běžců, předávání
medailí a následné sklízení
běžecké trasy.
 
Maraton odstartoval

na Václavském náměstí v 9:00
náš prezident Petr Pavel. 
 
Po maratonu se v hotelu Hilton
konala afterparty, na kterou byli
pozváni běžci, dobrovolníci
a všichni, kdo se podíleli
na přípravě maratonu.
 
Letošní ročník se velice zdařil
a my pražskému maratonu
do dalších let přejeme stejně
skvělé ročníky!
 
Bára Kurzová, Anet Kaufusová,
VIII.C

Knižní tip - VRÁNY

 
Barbora Kurzová, VIII.C

Petra Dvořáková je česká
autorka, které napsala mnoho
knih pro dospělé čtenáře.
Mezi nimi najdeme tituly jako
Zahrada, Chirurg nebo Dědina.
 
Vrány jsou dle mých slov
napsané jinak než klasické
knihy.
 
Je určena spíše pro dospělé, ale
nemyslím si, že by ji mládež
nepochopila.
 
V knize nalezneme dvě dějové
linie - příběh 14leté Báry se
prolíná s pohledem mámy. Bára
zažívá klasickou pubertu, stává

se z ní žena, má problémy
s rodiči, a to je také hlavní téma
knihy.
 
Bára se s rodiči nehádá, spíš jen
něco udělá špatně a rodiče ji
obvykle potrestají, většinou
fyzicky. Ve škole si toho
v tělocvičně všimnou děvčata
ze třídy, Bára na následky
tělesných trestu má modřiny.
Bohužel i k učitelkám se donese,
že Báru doma občas mlátí, vše
jim potvrdí její starší sestra
Katka, které maminka nadržuje,
tudíž žádné výprasky nedostává,
učitelky to začnou řešit víc, ale
k ničemu jim to není.

 
Bára ráda maluje a velkou
oporou jí je mladý učitel
výtvarky.
Celé toto drama je zakončeno
velice překvapivě.
 
Petra Dvořáková má i několik
knih přímo pro děti, například
Julie mezi slovy, ve které se
autorka věnuje tématu rozvodu
rodičů desetileté Julie.
Pro dospívající čtenáře napsala
knihu Každý má svou lajnu.
 
Doufám, že z mého krátkého
shrnutí se vám kniha zalíbila
a hodláte si ji přečíst.
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Rozhovor s Petrou Pousteckou

Máte domácího mazlíčka a jak
se jmenuje? (Vojta Trávník)
 
Mám tříletou fenku
entlebušského salašnického psa
a jmenuje se Bailey.
 
Jaký byl váš oblíbený předmět
na základní škole? (Vladěnka
Enedi)
 
Přírodopis a chemie. Měla jsem
moc prima učitele, myslím, že
mi ukázali v pravý čas, jak
zajímavé a zábavné mohou tyto
předměty být.

Jaké je vaše oblíbené jídlo?
(Maty Pham, Rosťa Marák)
 
Mám ráda sushi, ryby, plody
moře, těstoviny a vše, co dobře
chutná :-) … a v bezlepkové
úpravě.
 
Máte staršího nebo mladšího
sourozence? (Kristýnka
Ivičičová)
 
Mám o 4 roky starší sestru.
 
 
 

Čím jste chtěla být v dětství?
(Anička Solichová)
 
Dětská lékařka, ale být učitelka
se mi také moc líbí. Mám ráda
děti a práce s nimi mě velmi
baví.
 
Co děláte o volném čase?
(Anička Vu)
 
Ráda jezdím s rodinou a naší
fenkou Bailey na výlety.
A v zimě mezi mé koníčky patří
lyžování.

 
Jaký je váš oblíbený
herec/herečka? (Martin
Kovář)
 
Bruce Willis, Omar Sy.
 
Jaký je váš oblíbený film
nebo seriál? (Vilda Doleček)
 
Francouzský film Nedotknutelní.
 
Co vás nebaví dělat ve škole?
(Verunka Marešová)
 
Vyplňovat formuláře :-).
 
Jakou knížku nyní čtete?
(Theuška Kopecká)
 
Logopedii a speciální
pedagogiku, jelikož mě čeká
zkouška.
 
Chtěla byste se přestěhovat
blíž ke škole? (Domča
Martincová)
 
Dobrý nápad! Ráda bych jezdila
do školy na kole.
 
Paní učitelko, jaké plány máte
na prázdniny? (paní asistentka
Mirka Křivánková)
 
V červenci mě čekají státnice,
tak tento měsíc budu věnovat
učení. V srpnu se chystám
cestovat odpočívat a relaxovat.
Už se na srpen moooooooc
těším.
 
Děkujeme celé třídě IV.A
za rozhovor a přejeme krásné
prázdniny!
Redakce školního časopisu

Novinky v 
třídních 
knihovnách
V uplynulých dnech došlo
k velkému rozšíření počtu knih
v třídních knihovničkách. Nejen
že se rozšířila knihovna
v učebnice B5/205 o mnoho
nových titulů, zároveň přibyly
knihovny a knihy v dalších
učebnách.
 
Knihy si lze po dohodě
s jednotlivými vyučujícími
půjčovat i domů.
 
Pokud byste vy sami měli nějaký
tip na knižní titul, o který by se
naše knihovny mohly rozšířit,
dejte vědět paní učitelce
Červenclové, která má knihy
na druhém stupni na starosti.

Staročeské 
božstvo
Nejspíš každý již slyšel
o antické mytologii a božstvu.
Zeus, Athéna, Afrodita, Hádes,
apod. Ale věděli jste o českém
božstvu? U nás se na bohy nikdy
moc nehrálo, ale i tak jich pár
existuje. Zde je pár „českých“
bohů/bohyň o kterých víme:
 
- Zelu - bůh/bohyně rostlin
a zeleně
- Živěna - bohyně plodnosti
a úrody
- Krasopaní - Venuše
- Hladolet - Saturn
- Ninva - strážkyně pekla
- Ladoň
 
Tomáš Podařil, VIII.A

OVOV - Veselá

Ve čtvrtek 11.5. 2023 se naše
škola zúčastnila pražského kola
OVOV (Olympijský víceboj
odznaku všestrannosti). Celá
sportovní akce se uskutečnila
na Slávii na stadionu Eden
na Praze 10.
 
Sportovci soutěžili v šesti
disciplínách: běh na 60 metrů,
hod kriketovým míčkem, skok
do dálky, sedy lehy, shyby,

a libovolná disciplína běh
na 1000 metrů nebo dribling.
 
Tým složený ze žáků druhého
stupně se umístil na krásném
třetím místě a na body postupuje
na celorepublikové finále
do Brna.
I žáci soutěžící za jednotlivce
obsadili některá místa. Eda Öner
na 1. místě, Majda Veselá na 2.
místě, Kuba Matoušek na 3.
místě
 
Všichni jsme si den plný sporu
krásně užili a držíme palce
žákům, kteří se dobojovali až
na celorepublikové finále
do Brna.
 
 
Majda Veselá, VII.C
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Ekoprogramy  
Žáci našich 6. tříd se zúčastnili
ekoprogramu Včely a Včelky
od Lesy hl. m. Prahy.
 
Akce byla velice zajímavá – žáci
si mohli vyzkoušet oblek
včelaře, zatočit s medometem –
pomocí kterého se získává med
z pláství, hledat mezi živými
včelami trubce a mnoho dalšího.
 
Žáci sedmých tříd vyrazili
do Kunratického lesa, kde je
čekal ekoprogram Naše dřeviny.
Organizátorem byly taktéž Lesy
hlavního města Prahy. Program
byl zaměřený na seznámení se
základními druhy našich dřevin.
Na chvíli se stali na čas
„stromology“ a poznávali svět
stromů všemi smysly. Objevili
kouzlo dřeva, zastavili se
u stromů pamětníků a četli
z nich jejich životní příběh.

Matematická 
hádanka

– Po setnutí dvou zelených hlav
mu nic nedorůstá
 
Kolikrát nejméně musí rytíř
máchnout mečem aby
dvoubarevného draka zabil?
(Tzn. po poslední máchnutí mu
již nic nesmí narůst.)
 
 
Řešení se dozvíte ZDE:
https://mozkolam.cz/matematic
ke-hlavolamy/pocetni-hlavolam
y/drak-a-rytir/

Statečný rytíř se rozhodl oženit
s krásnou princeznou, kterou
ovšem ve své sluji hlídá strašlivý
drak.
 
Drak má 3 hlavy zelené a 3
hlavy rudé. Po setnutí nějaké
hlavy drakovi ale další dorůstají.
Rytíř má velký meč, kterým
může najednou useknout jednu
nebo dvě hlavy, vždy ovšem jen
stejné barvy (hlavy jsou
seskupeny v trsech podle barev)
 
– Po setnutí jedné rudé hlavy mu
hned narostou rudé hlavy hned
dvě.
– Po setnutí dvou rudých hlav
mu doroste jedna hlava zelená
– Po setnutí jedné zelené hlavy
mu další jedna zelená hlava zase
doroste

Modřanská 
polka

Jaromíra Vejvody uplynulo
na jaře 111 let. K tomuto výročí
si připravila naše třída V.A s p.
uč. Mlčákovou a p. as. Vítkovou
projektový den.
 
Čerpali jsme z informací
získaných na internetu, z knihy
Sága rodu Vejvodů Milana
Koukala a informací od vnučky
p. Vejvody - herečky Zuzany
Vejvodové, se kterou jsme byli
v kontaktu.
 
Pan Vejvoda prožil většinu
svého života na Zbraslavi, ale
v Modřanech žil řadu let.
Pocházel z muzikantské rodiny
a již v 6 letech začal hrát
na housle. Ve 14 letech
na křídlovku a v 15 se stal
členem otcovy kapely.

Její vedení převzal po návratu
z vojny a napsal pro ni celkem
82 skladeb. Po únoru 1948 však
byl nucen kapelu po 22 letech
rozpustit. Členové kapely přešli
pod správu města Zbraslavi
a hráli dál pod názvem
Zbraslavanka. Pan Vejvoda v té
době nastoupil jako skladník
do továrny! Na hudbu však
nikdy nezanevřel. Právem je
označován za krále dechovky.
 
V hudebních stopách pokračuje
i jeho syn Josef a druhá vnučka
Monika.
 
Ema Černá a Markéta
Chromcová, V.A
 
Polka je český společenský
tanec v 2/4 taktu, ale i skladba
v tomto rytmu.

 
Modřanská polka byl původní
název pro instrumentální
skladbu známou později jako
Škoda lásky. Napsal ji v r. 1927
Jaromír Vejvoda. V r. 1929 ji
upravil do dnešní podoby a v r.
1934 vyšla tiskem.
 
Stala se jedním z největších hitů
20. století. V r. 2000 zvítězila
v rozsáhlé anketě Českého
rozhlasu Hit století.
 
Chcete-li se vydat po stopách
pana Vejvody a jeho Modřanské
polky, doporučujeme projít asi 9
km trasu z Vraného n. Vlt.
do Zbraslavi s mnoha
zajímavými zastaveními.
 
Denisa Hadravová a Denisa
Sakařová. V.AOd narození známého hudebního

skladatele, dirigenta a kapelníka

Fortuna liga u konce

Fortuna liga odstartovala 6.
května 2023 po odehrání 30
ligových kol. Poslední kolo
nadstavby bylo na programu 28.
května 2023.
 
V sobotu skončila ve Fortuna
lize nadstavba o titul a vítězem
se stala po sobotní prohře
proti Plzni: 0-1 AC Sparta Praha.
Ligu Sparta nevyhrála od roku
2014 a proto se oslavovalo jak

na stadionu tak před stadionem.
 
Nejlepším střelcem se stal
Václav Jurečka s 20 góly
díky hře Slavia vs Slovácko, kde
střelil 4 góly a sebral tak místo
Jakubovi Řezníčkovi s 19 góly.
 
Kdo sleduje fotbal, ví, že se
v poslední době hodně řeší, jestli
penalty, díky kterým Sparta
vyhrála, byly zasloužené.
 
Já jako Slávista si myslím, že
všechny být nemusely, ale můj
spoluredaktor Šimon si jako
Spartaň myslí, že ano.
 
Tobiáš Čížek, Šimon Jankovský,
VII.C

Nová tramvajová trať 
Levského-Libuš
Dne 26. května byla slavnostně
zprovozněna dlouho očekávaná
tramvajová trať ze smyčky
Levského na Libuš.
 
Byly zprovozněny zbrusu nové
zastávky: Hasičská stanice
Modřany, Observatoř Libuš,
Sídliště Libuš a Libuš. Zastávka
Pavlíkova byla přejmenována
na Libuš, z důvodu budoucí
stanice metra D v těchto
místech.
 
Na Libuši byla zřízena tzv.
úvrať, kvůli čemuž na Libuš
jezdí pouze oboustranné
tramvajové vozy. V budoucnu je
v plánu ještě prodloužit trať
ze zastávky Libuš do zastávky

Nové Dvory, kde vznikne tzv.
blokové obratiště.
 
V souvislosti s novou tratí byla
po cca 60 letech provozu
zrušena autobusová linka 165
(Háje-Sídliště Zbraslav), kterou
nahradila v úseku Háje-Sídliště
Libuš linka č. 154, v úseku
Sídliště Libuš-Poliklinika
Modřany tramvaj č. 17 a v úseku
Poliklinika Modřany-Sídliště
Zbraslav linky č. 139 a 246.
 
Tomáš Podařil, VIII.A
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AntiFETfest 2023 - amatérská 
filmová soutěž

V březnu letošního roku na naší
škole probíhalo natáčení
krátkého studentského filmu
do již 16. ročníku amatérské
filmové soutěže AntiFETfest.
Žáci (převážně z VIII.C)
s pomocí pana učitele Holého
a paní učitelky Havlíčkové
zpracovali 10minutový snímek
,,Drogy Rány Neléčí na téma
drogy, šikana a domácí násilí.
 
26. 4. 2023 se v Modřanském
biografu uskutečnilo promítání
všech filmů Prahy 12.
 
Promítání se zúčastnila cela třída
VIII.C a někteří žáci z VIII.B

a IX.A. Realizační tým složený
s Barbory Kurzové (režie),
Anety Kaulfusové (scénář),
Michaely Kuldanové (kamera,
střih), Anety Rejzkové (zvuk)
a Davida Nedvěda (hlavní role)
si odnesl zvláštní cenu Milana
Maruštíka - místostarosty Prahy
12, jejíž součástí byly deskové
hry a pro každého taška plná
upomínkových předmětů
s logem Prahy 12.
 
Žáci bohužel nepostoupili, ale
za páté místo z celkových
třinácti se vůbec stydět nemusí.
 
Speciální díky: Karolína
Justyánová VIII.B, Jiří Roub
a Kristýna Nedvědová IX.A, Jiří
Dvořák, Tomáš Císařovský,
Tomáš Holát VIII.C
+ Mgr. et Mgr. Martin Holý
a Mgr. Jitka Havlíčková
 
Míša Kuldanová, VIII.C

DEN DĚTÍ V VI.A
Dne 1.6 jsme vyrazili se třídou
VI.B do ZOO Praha.
 
V 7:45 jsme vyjeli tramvají číslo
17 na Nádraží Holešovice, kde
jsme potkali třídu VII.B,
na kterou jsme z autobusu
zamávali a pokračovali v jízdě.
K ZOO jsme dojeli chvíli
po začátku otvírací doby.
Vystoupili jsme, seřadili se a pan
učitel Obdržálek šel koupit
vstupenky. Rozhodně jsme
nebyli jediní, kteří měli nápad
vyrazit na den dětí do ZOO.
Vstupenka totiž pro dítě do 15
let stála pouze 1 Kč.
 
V ZOO jsme nejdříve navštívili
Africký pavilon, kde jsme měli
za úkol vypracovat pracovní list,
který nám paní učitelka rozdala.
Poté, co jsme celý papír vyplnili,
tak jsme měli čas na svačinu.
Po svačině jsme měli téměř dvě
hodiny volno a mohli jsme si
ZOO projít sami.
 
Navštívili jsme mnoho krásných
zvířat jako třeba hrochy, slony,

lední medvědy a také si užili
legraci na velkém dřevěném
hradu.
 
Dojeli jsme do školy a šli
na oběd, kde nás čekalo
překvápko ve formě ,,sestav si
svůj hamburger“, na kterém
jsme si moc pochutnali. Mile nás
to překvapilo.
 
Den dětí jsme si užili v plné
kráse, měli jsme hezké počasí
a dobrou náladu. Jediné co nám
bylo líto, že jsme nejeli se VII.B
a doufáme, že příště pojedeme!
 
Lea Kumpová, Agi Nováková,
VI.A

Škola v přírodě - 
V.D

Na škole v přírodě byla docela
zábava, každý den jsme
sportovali.
V úterý jsme vybalili věci
z kufru a odpoledne nás čekala
další aktivita v týmech, potom
jsem pekli buchty. Ve středu
jsme měli orientační běh,
po obědě jsme šli do parku
Monínec, potom jsme ušli 10 km
a vrátili jsme se na večeři.
Ve čtvrtek jsme šli na lanovou
dráhu a vyzkoušeli jsme si
lukostřelbu.
 

Linda Tranová
 
Škola v přírodě byla v Monínci,
naštěstí bylo hezky. Hráli jsme
hodně her např: hledání obálek,
riskuj (ve kterém byly otázky
z českého jazyka, matematiky
i dějepisu) a byli jsme
na atrakcích, třeba v lanovém
centru. Večer nám pan učitel
udělal divadlo. Nejlepší tým
získal zlatého bluďišťáka.
 
D. Košák

Naše škola v přírodě byla
úžasná, dělali jsme spoustu
aktivit. Vydali jsme se do města
Sedlec - Prčice, kde jsme si dali
zmrzlinu. Měli jsme velmi hezké
pokoje a chutné jídlo. Byla tam
hezká příroda a čerstvý vzduch.
Výlet jsme si užili.
 
Adéla Bylynko
 

Výlet se mi líbil, hráli jsme hry,
zkusili jsme si frisbee a zpívali
jsme u táboráku což se mi moc
líbilo. Byla to moje první škola
v přírodě a moc se mi líbila!
 
Artem Kotovskyi
 
Děkujeme žákům V.D
za zhodnocení školy v přírodě.
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Národní jídla v různých zemích

Česká republika 
Většina typických českých jídel
nepochází z Česka. Dobrý
příklad je vepřo knedlo zelo,
které pochází z Německa
nebo hovězí guláš, který je
původně z Maďarska.
 
Polsko 
Národní polské jídlo je bigos- je
to jídlo ze zelí a masa.
Do Polska přišel spolu s králem
Vladislavem II. Jagellem, který
toto jídlo podával na jím

pořádaných lovech.
 
Dánsko 
Dánské národní jídlo je
Smørrebrød což znamená
v překladu chléb s máslem. Je
to otevřený sendvič s tmavým
plátkem chleba natřeným
máslem a na tom je plátek
studeného či teplého masa
nebo ryby.
 
Nizozemsko 
Tradiční pokrm jsou syroví
sledi, kteří se nejčastěji podávají
se syrovou cibulí
nebo nakládanou okurkou.
 
Bulharsko 
Bulharským národním jídlem je
bob čorba- fazolová polévka,
jejíž chuť se liší podle lokality.
 
Nikola Petrůvová, VIII.A

Kurz vodní záchrany

Kurz vodní záchrany jsme měli
6krát každé úterý, bylo to
od 09:00 do 10:00.
 
Na začátku jsme se rozplavali,
plavali jsme jeden bazén kraula
a jeden bazén prsa. Potom jsme
si udělali dvojice, jeden
z dvojice se chytnul toho
druhého za ramena a plavali
spolu na druhý konec bazénu,
potom jsme se vyměnili.
Pak jsme šlapali vodu.

Poslední dvě hodiny jsme
plavali na čas, plavali jsme
kraula a prsa, házeli jsme
na přesnost kruhem
a zachraňovali panáka
naplněného vodou.
 
Vždycky na konci jsme mohli jít
na skokánek a skákat do bazénu
nebo si jen tak plavat.
 
Ivanka Trifan, Amálka
Folberová, VI.C

Stmelovací kurz VI.A a VII.B připravenou nějakou společnou
hru pro týmy. Oblíbenou byla
vodní bitva, do které se zapojili
i učitelé.
 
Jeden den jsme vyrazili na výlet
s pomocí mapy, většina z nás se
ztratila, ale zpátky na oběd
nakonec trefili všichni. Poslední
den jsme si udělali táborák
a opekli buřty. Také proběhla
finální přehazka, ve které s námi
hrála paní učitelka Červenclová.
 
Během dne jsme se věnovali
i třídnickým aktivitám, abychom
prohloubili vztahy i v rámci
třídního kolektivu.
 
Už teď se těšíme na další
společnou akci!

Na konci května se třídy VI.A
a VII.B za doprovodu třídních
učitelek, pana učitele Obdržálka
a paní asistentky Permiakové
vypravily na stmelovací kurz.
 
Naší cílovou destinací byl areál
ve Chřibské, kam jsme se

netradičně vydali vlakem
a autobusem.
Díky velké pomoci rodičů jsme
si cestou tam nemuseli vézt
zavazadla, takže jsme si mohli
užít bezstarostnou jízdu
rychlíkem až do Děčína, kde
jsme přestoupili na autobus,
který nás dovezl do Chřibské.
Poté jsme se vydali asi kilometr
pěšky.
 
V areálu se nacházela
zrekonstruovaná budova,
ve které jsme společně obědvali
a trávili společenské večery.
Spali jsme v chatkách,
ve kterých nám občas byla zima,
ale dostatek oblečení to jistil.

 
Nejvíce nás bavilo hrát
přehazku, protože součástí
areálu bylo beachvolejbalové
hřiště. Další z nás hráli deskové
hry, například Výbušná koťátka
nebo Bananagrams, ve které
jsme rozvíjeli slovní zásobu.
Ráno jsme chodili s paní
učitelkou Červenclovou běhat
(ne všichni), ale vždycky to bylo
do kopce.
 
Program probíhal většinou
společně – byli jsme rozděleni
do týmů, ve kterých byli žáci
šestých i sedmých tříd
a spolupráce probíhala dobře.
Každý den jsme měli

DEN DĚTÍ V VI.C

Ráno jsme se sešli v 7:55 a šli
jsme pěšky k Rozmarýně, hrát
fotbalgolf a minigolf . Tam jsme
si dali svačinu. Od paní učitelky
jsme dostali lentilky se slovy
Oslaďte si dětský den!
 
Poté jsme si sedli k sobě
a povídali jsme si, co máme
v plánu na příští rok a na konec
června. Když jsme si dopovídali,
tak přišel nějaký pán a ptal se
nás, jestli jsme už někdy hráli
fotbalgolf a nebo minigolf.

Pod velkým slunečníkem jsme si
vzali papírky na body, tužky
a míče. A šli jsme hrát, nejdřív si
nás paní učitelka vyfotila
a potom jsme šli k prvnímu
stanovišti. Chodili jsme
po čtveřicích. Asi v půlce jsme
se šli napít, pak jsme
pokračovali.
 
Po dokončení jsme si sečetli
body a dali jsme si svačinu.
Po svačině jsme dostali nové
papírky a šli jsme hrát minigolf.
V půlce se k nám přidala paní
učitelka. Když jsme skončili, tak
jsme šli na zmrzlinu, tu jsme si
snědli v parku. Potom už byl čas
jít do školy, tak jsme šli
na tramvaj a jeli ke škole
na oběd.

Kam vyrazit o 
víkendu

milovaného mazlíčka, tak ho
vezměte na procházku. Nejen že
to prospěje vám, ale i vašemu
mazlíčkovi.
 
Pokud jste milovníci vody
nebo se budete chtít osvěžit,
můžete si zajít s kamarády
nebo s rodiči k Vltavě a půjčit si
šlapadlo nebo paddleboard
a užívat si sluníčka. Pokud máte
rádi tobogány a zábavu zajeďte
do Aquapalace Praha
v Čestlicích a pořádně si to tam
užijte.
 
Terka Baumannová, VI.C

Připravili jsme si pro vás několik
tipů na víkend, tady jsou!
 
Když je teď to hezké počasí, tak
určitě není špatné vyrazit někam
do přírody na čerstvý vzduch.
 
Jestli rádi jezdíte na kole
nebo na bruslích tak si můžete
udělat výlet po nové cyklostezce
až k Vyšehradu. Pokud se
nebojíte výšek, tak se vydejte
na rozhlednu Petřín. Rozhledna
na Petříně měří 327 metrů
a můžete se zde zajít i do
Zrcadlového sálu.
Pokud se bojíte výšek, tak se
projděte do Stromovky na piknik
s kamarády. Jestliže nechcete
na piknik a máte doma svého
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Ilustrace Kristýny Šamárkové


